



MHSK protokoll styremøte 7.8.2023

Til stede: Marit Rakvaag, Karin Stangeland, Agnethe, Lena Myrnes Flesjå, Astri Sokn, Ranveig Lode Berntsen, Knut-Inge Amundsen.

Meldt frafall: Anita Hjertviksten Lindland.

Ikke møtt: Rose- Mary Othilie Olsen og Sikke Sokn

Faste saker	Ansvarlig
1.8.23 Godkjenning av agenda og referat fra forrige styremøte Godkjent	
2.8.23 Ungdomskomiteen – status og planer, hvordan hjelpe til i rideskolen og hvordan dokumentere leietimer: Agnethe og Benedicte må komme fram til et godt system for å registrere timer med ungdomhjelpen i rideskolen. Spond?	Sikke
3.8.23 Rideskole – status. • Ny hest: Kjøpet av hesten gikk ikke gjennom, og Marit og Lena skulle forhøre seg på to ulike steder for å få tak i en nordlandshest og en fjording. Fjordingen var ikke lenger aktuell, mens Marit skal se på Nordlandshesten til helgen. • Infobrev til nye medlemmer i skolen: Det er naturlig at Benedicte tar seg av dette infobrevet så snart som mulig. • Bedriftshåndbok: Marit har laget rideskolehåndbok for rideskolen	
4.8.23 Stall/anlegg • Status bygging: Byggearbeidet i ridehuset starter i september. Spillemidler forskutteres fra kommunen pga sommel der. Paddock: Går for rør med hull for strekking av strømtråd Tilbud på utvidelser av elanlegg samt brannanlegg foreligger • Endring av kontrakter: Endre kontrakt slik at den tar hensyn til hendelser som plutselig død/avliving av hest.	Lena

Lena og Benedicte utarbeider et forslag til nytt stalleie/ordning i forbindelse med sommerstengt senter. Hva skal betales pr dag/uke om en likevel står på stall?	
5.8.23 Økonomi – Status Det var et lite underskudd i august, men ikke alle inntekter er registrert ennå. Vi bør se på om noen priser må oppjusteres for å øke inntektene. • Hvordan ha kontroll på øremerkede midler, f.eks. lotteriet i rideskolen (Anita): Inntekter og utgifter i forbindelse med lotteriet i rideskolen skal sendes inn til kasserer som fører dette inn på riktig konto.	Karin
6.8.23 Åpne poster • Årshjul - alle må bidra med å komme med innspill om hva som skal stå der og sende det til Anita. Stevner – aktiviteter- årsmøte – søknader • Rampe: Lena har snakket med Østhus Bygg og avtalt at de lager en rampe til oss. • Å Arrangere dressurstevne, lik det oppsettet vi har på sprang: Marit sender oppsettet på sprang til Ranveig som redigerer dette	Ranveig
7.8.23 Gjennomgang av arbeidsinstruks og avtale til ny stallmester: Det ble vedtatt at det må legges til regler rundt tilfeller hvor stallmester får utbetalt for mye lønn ved en feiltakelse	Marit
9.8.23 Eventuelt: • Samle ungdomsgruppen og planlegg for eksempel en tur? • Ungdomsgruppen bør profilere seg og klubben på Instagram og Snapchat. • Har fått bud på traktor, men det er muligens litt lavt? • Ønsker ny traktor med rundballeløfter • Kontrollkomiteen mangler et medlem + en vara. Alle må prøve å finne noen om kan ta på seg dette. Karin sender halvårsrapporten til komiteen.	Astrid tar det videre til ungdomsgruppa.